
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI CORDUN 

JUDEȚUL NEAMȚ 

 

P R O C E S - V E R B A L, 

 

 

          Încheiat astăzi, 9.02.2022, în ședință ordinară a Consiliului Local Cordun. 

Ședința a fost convocată prin dispoziția Primarului nr. 25 din 4.02.2022.  

Ședința se desfășoară în Sala de ședințe din sediul primăriei, începând cu ora 9.00. 

          Prezența la ședință: - sunt prezenți  fizic 13 consilieri, domnii consilieri Mirti  Claudiu 

si Lepadatu Silviu Adrian, participa on-line. 

          Intrucat  presedintele de sedinta  desemnat nu poate participa fizic la sedinta  se 

solicita propuneri pentru  desemnarea unui presedinte de sedinta. 

         Domnul consilier Pascal Dumitru, propune  ca presedinte de sedinta pe domnisoara 

viceprimar Dumitru Ana Maria. 

         Nu mai sunt alte propuneri, se supune la vot si se aproba cu 15 voturi “pentru” 

         Președintele de ședință, domnisoara viceprimar Dumitru Ana Maria, dă citire 

dispoziției de convocare a consiliului în ședință ordinară, precum și a ordinii de zi, respectiv: 

         1.Proiect de hotărâre privind aprobarea  bugetului   local si  a celorlalte  bugete  pe  

sectiuni pentru  anul  2022– iniţiator Adrian Ciobanu – Primarul Comunei Cordun – 

C1,C2 și C3; 

         2.Proiect de hotărâre privind stabilirea de măsuri pentru organizarea, coordonarea și 

sprijinirea activității echipei mobile la intervențiile de urgență în cazurile de violență 

domestică– iniţiator Adrian Ciobanu – Primarul Comunei Cordun – C1,C2 și C3; 

        Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi   si se aproba cu 15 voturi ”pentru”. 

           Președintele de ședință supune discutiei Procesul verbal al sedintei din data de 

31.01.2022 . 

          Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin afirma ca la pagina 7 la  punctul 10 ,cand 

au fost discutii  referitoare la instalatia luminoasa de la masina nu a spus ca din aceasta cauza 

se caseaza autoturismul ci doar a intrebat de instalatia de pe masina veche si i s-a comunicat 

ca instalatia de pe masina veche este nefunctionala. 

            Nu mai sunt obiectiuni. 

            Se supune la vot si se aproba cu 15 voturi  pentru. 

  Se trece la discutarea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 

           1.Proiect de hotărâre privind aprobarea  bugetului   local si  a celorlalte  bugete  pe  

sectiuni pentru  anul  2022. 

           Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 6 membri  nu a  semnat  

doamna consilier Sudac Emanuela, C2- din 5 membri nu au semnat  domnii  consilieri   



Lepadatu Silviu Adrian si Voicu Claudiu Constantin , care  a a completat cu  urmatoarea 

afirmatie: ” cu amendamentele  semnalate in procesul verbal al comisiei”  și  C3-din 3 

membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

           Secretarul comunei aduce la cunostinta consilierilor faptul ca intrucat  nu au fost 

comunicate sumele pentru  invatamnt se va renunta la articolul 2 al hotararii si restul 

articolelor se vor renumerota. 

          Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin  afirma ca are cunostinta de faptul ca a 

fost o  perioada grea si pentru primarie dar din punctul sau de vedere nu s-au respectat toti 

termenii din legislatie referitor la buget respectiv si ziua  de astazi era zi pentru depunere de 

amendamente  sau altceva. Stie ca sunt 45 de zile in care trebuie votat bugetul dar crede ca 

mai erau 1-2 zile pana sa fie aprobat. 

          Secretarul comunei raspunde ca  termenul limita este pana pe  11 februarie. 

          Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin   considera ca ne-am cam grabit 

          Primarul comunei  afirma ca faptul ca  aprobam bugetul cu intarziere fata de data la 

care  Guvernul a aprobat bugetul,intrucat  au venit foarte tarziu sumele de la Ministerul de 

Finate si o parte din sume nu au fost comunicata nici la aceasta data.De fiecarea data s-a  

dorit ca termenele legale sa fie respectate  dar  sumele au fost comunicate cu intarziere.Tot 

legea ne obliga sa aprobam bugetul in termen de 45 zile de la  aprobarea bugetului national. 

         Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin aduce la cunostinta  faptul ca  la sedinta 

comisiei de specialitate a  afirmat faptul  ca lista de investitii nu este clara si  completa  din 

punct de vedere al punctelor unde se vor face investitiile si ar solicita o varianta completata. 

          Primarul comunei   intreaba :completata in ce sens? 

          Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin   expemplifica: vreti sa refaceti 

imprejmuirile institutiilor de invatamant. La care institutii  va referiti? 

          Primarul comunei   raspunde ca la tot ce exista institutie de invatamant de pe raza 

comunei. 

          Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin mai intreaba ce este la punctul 20 din 

lista de investitii-„Cordun -MDRAP”, proiectul nu spune nimic, nu are nici o definire. 

          Primarul comunei    propune ca sa se dea citire  la lista de investitii total si sa dea 

explicatii privitoare la acestea, dat fiind faptul ca sedinta este televizata si  sa inteleaga si  

cetatenii care o urmaresc, sa inteleaga modul cum a fost conceputa aceasta lista.  

           La punctul : 

-1 -Achizitionare autoturism hibrid sau electric pentru primaria comunei Cordun; 

-2-Reabilitare termica si eficientizare consum de energie, gradinita ,sat Pildesti- investitie 

in continuare, depus spre finantare prin fonduri europene; 



-3-Refacere imprejmuiri institutii  de invataman. Primarul comunei  afirma ca majoritate  

dintre consilieri trec prin fata institutiilor de invatamant si pot constata faptul ca acele 

imprejmuiri sunt din anii 1950-1960; 

-4-Construire  sala de sport pentru educatie fizica scolara, teren de sport in aer liber, 

sistematizare verticala. Primarul comunei  afirma ca se cunoaste faptul ca la Scoala Pildesti 

,copii nu au absolut deloc o zona in care sa practice exercitiile fizice; 

-5-Reparatii curente fatade scoli-Atat la Pildesti cat si la Cordun , fatadele la scoli lasa de  

dorit, ele trebuiesc refacute si reparate; 

-6-Cresterea capacitatii de gestionare a crizei sanitare COVID-19, pentru elevii si cadrele 

didactice din comuna Cordun; 

-7-Dotare cu echipamente mobile din  domeniul tehnologiei informatiilor de tipul tabletelor 

scolare precum si a altor echipamente, dispozitive electronice necesare desfasurarii 

activitatii didactice  in mediul online, in comuna Cordun. Ultimele 2 proiecte sunt depuse 

pentru finantare pe fonduri europene si speram ca in cursul anului sa fie avizate. 

-8-Achzitia  de dotari si echipamente corporale si necoprporale pentru canimul cultural din 

satul Pildesti- Este un  proiect vechi, inceput din anul 2018, finantat din fonduri europeni 

,fiind pe ultima etapa de finalizare; 

-9-Construire terenuri de tenis in satele Cordun si Pildesti- este inscrisa suma de 170 mii lei. 

Se doresta sa se faca doua baze sportive in aer liber pentru tinerii si pentru copiii din 

comunitate; 

-10-Realizare iluminat public in spatii si institutii publice, in comuna Cordun,judetul Neamt-

proiect inceput in cursul anului trecut care va trebui completat si finalizat in cursul anului 

2022; 

-11- Amenajare centru civic in satul Simionesti. Ne propunem ca acea zona centrala din 

satul Simionesti de 325-325 m.p. sa o amenajam ,astfel incat din punct de vedere  vizual si 

de ce nu si recreativ ,satul Simionestisa reprezinte un loc de atractie si un lucru frumos 

pentru comunitatea din satul Simionesti. 

-12- Modernizare centru Pildesti (Vasile Alecsandri )-este un proiect in continuare care a 

fost gandit ca sa fie finantat prin PNRR atat acesta cat si  strada Libertatii din satul Cordun, 

prin efectuarea unor lucrari de largire a strazilor,  efectuarea de trotuare si amenajari 

peisagistice astfel incat sa se ofere posibilitatea tinerilor si copiilor din comuna sa 

beneficieze de  plimbari in aer liber si piste de biciclete. 

-13- Infiintare sistem de gospodarire a apei in satul Pildesti-proiect in continuare, inceput in 

cursul anului trecut. Se doreste continuarea lucrarilor la reteaua de alimentare cu apa a 

satului Pildesti, intrucat  prin programul de investitii 2016-2020 a fost realizata o ampla 

retea de alimentare cu apa si canalizare in satul Pildesti, dar nu a fost finalizata intrutotul, 

intrucat nu au fost realizate prin Master Planul judetului Neamt si ne-am asumat 



responsabilitatea ca noi Consiliul local sa o realizam prin forte proprii, lucrarile au fost 

demarate in  cursul anului trecut si este nevoie sa fie continuate astfel incat in primavara 

anului 2022 reteaua sa fie functionala si sa poata fi pusa la dispozitia locuitorilor din aceasta 

comunitate apa potabila, la nivelul fiecarei proprietati. 

-14- Extindere retea de alimentare cu apa in sat Cordun. La nivelul anului 2021 au fost 

demarate 2 proiecte, respectiv o extindere retea de alimentare cu apa si o extindere de 

canalizare si bransamente pentru zona centrala a satului Cordun, str. Vasile Alecsandri. Sunt 

2 proiecte  la care s-a muncit in cursul anului 2021, respectiv proiecte,  avize , autorizatii de 

construire si achizitie publica ,urmand ca in primavara anului 2022 sa fie demarate lucrarile 

la aceste obiective de investitie pentru satul Cordun 

-15- Infiintare sistem de alimentare cu apa in satul Simionesti, este un alt obiectiv de 

investitie propus a fi  realizat  . 

-16- Realizare bransamente la reteaua de canalizare sat Cordun 

-17- Infiintare sistem de canalizare in satul Simionesti- asa cum s-a mentionat si in cadrul 

sedintelor de comisii a fost gasita oportunitatea de a obtine finantare prin PNRR. 

-18- Extindere retea de alimentare cu apa si canalizare in satele Cordun si Pildesti, este un 

proiect mai amplu si mai valoros, un  proiect in continuare care vizeaza  finalizarea 

investitiilor de apa si canal pe aceste 2 mari localitati ale comunei, program depus la 

finantare pe parcursul anului 2021 prin Programul National Anghel Saligny.Se spera ca in 

cursul anului 2022 sa se semneze contractul de finantare la aceste  obiective de investitii si 

sa se demareze lucrarile. 

-19- Modernizare strada Libertatii in sat Cordun, 

-20- Cordun – MDRAP- este un proiect de modernizare drumuri de interes local, face parte 

dintr-un proiect mai vechi demarat in 2018 prin care au fost modernizate un numar de 24-

25 de strazi la nivelul satului Cordun, proiect care nu a fost finalizat urmand sa fie finalizat 

la nivelul anului in curs 

-21-Realizare varinta ocolitoare Cordun prin realizare traseu nou strada ADEPLAST si 

modernizare strada Soceram 

-22- Modernizarea de drumuri din satul Pildesti, comuna Cordun – PNI 

-23- Centru administrativ si cultural in satul Cordun- acest obiectiv de investitii a fost inclus 

pe lista sinteza de finantare a Ministerului Dezvoltarii la CNI, insa aici ar mai fi cateva 

operatiuni care tin strict de activitatea  noastra , respeciv dezmembrare, alipire, urmand ca 

in perioada imediat urmatoare sa fie intabulata aceasta cladire.Se mai asteapta si Studiul de 

Fezabilitate si DALI la aceasta investitie, urmand ca  in perioada imediat urmatoare sa 

prezinte  spre aprobare dcumentatia pentru demararea lucrarilor. 

         Primarul comunei considera ca este o ampla lista de investitii la nivelul comunei, lista  

ce vizeaza si numeroase axe care vor fi folosite spre finantare in cursul anului 2022.Nu este 

o lista de investitii pe care noi ca si buget local sa fim in stare  sa o finalizam, dar a fost 



gandita in asa mod incat sa avem capacitatea ca in cursul anului 2022 sa putem accesa 

fonduri pe diferite axe de finantare astfel incat in cativa ani  sa fim o comuna mult mai 

dezvoltata si sa ne bucuram ca traim intr-o comunitate cu conditii Europene. 

          Domnul consilier Lepădatu Silviu Adrian solicita  inscrierea la cuvant si are o 

obiectiune in sensul ca  comunicarea a fost  postata pe site-ul primariei  intre 2 si 9 ale lunii 

si  nu a avut multa lume acces iar in al doilea rand la  capitolul 20.30.01-reclama si 

publicitate considera ca nu se impune  acea suma .Domnul primar sa isi faca treaba ,sa faca 

proiecte si nu  are nevoie de servicii de reclama si publicitate. 

          Domnul consilier Lepădatu Silviu Adrian il mai  intreaba pe domnul primar  daca 

poate sa  comunice  ce procent din bugetul local este  aferent investitiilor. 

           Primarul comunei il intreaba  cam ce procent ar  considera ca trebuie atribuit 

investitiilor? Considera ca a creionat un buget astfel incat  intr-o prima etapa sa avem 

posibilitatea de a achita facturile de energie electrica si gaze naturale pentru institutii si 

pentru asigurarea traiului decent din comunitate. 

          Domnul consilier Lepădatu Silviu Adrian    afirma ca din calculele pe care le-a facut 

pentru satul Cordun au fost alocate 28,2% sume din buget, pentru Satul Simionesti 11,7% 

iar pentru satul Pildesti 29,6% si mai sunt  un procent de 27,2% investitii neprecizate pe 

sate. 

            Domnisoara vceprimar Dumitru Ana-Maria  intreaba daca mai sunt   discutii mai 

ales ca au fost  facute disctiile in sedintele de comisie. 

           Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin reitereaza ideea ca domnul primar a 

prezentat o lista de investitii din care nu stim daca o sa facem ceva anul asta. Mai are o 

obiectiune la anexa nr. 4-Lista cu cheltuielile de personal, este gresita si trebuie corectata. 

Sunt 52 de persoane pe care le aprobam si suntem 14  sau 15 consilieri. Anul trecut eram 

14, pentru ca un consilier este demnitar, respectiv viceprimar. Secretarul comunei raspunde 

ca anul trecut s-a aprobat  bugetul undeva in luna aprilie  si la acea vreme doamna consilier 

Demisca Emilia isi daduse demisia. 

           Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin intreaba , demnitari nu sunt primarul si 

viceprimarul, iar viceprimarul intra in cei 15 consilieri.Corect este sa fie inscrisi 14 

consilieri.Mai afirma ca asa cum prevede OUG.57/2019 asteapta Raportul Primarului pentru 

a vedea cate din investitiile  aprobate in 2021 au fost realizate si  cum a spus domnul consilier 

Lepadatu  nu la televiziune ci  in fata consilierilor si publicat pe  site-ul Primariei. 

             Se supune la vor proiectul de hotarare in varianta  prezentata de catre initiator si se 

aproba  cu 10 voturi  pentru si 5 abtineri , respectiv domnii consilieri Sudac Emanuela, 

Lepădatu Silviu Adrian, Voicu  Constantin Claudiu , Tiron Ioan si Ivasciuc Cristian. 

 

 



 

                2.Proiect de hotărâre privind stabilirea de măsuri pentru organizarea, 

coordonarea și sprijinirea activității echipei mobile la intervențiile de urgență în cazurile 

de violență domestică– iniţiator Adrian Ciobanu – Primarul Comunei Cordun – C1,C2 și 

C3; 

            Proiectul a primit avizul favorabil al comisiilor C1- din 6 membri au  semnat toti 

consilierii  , C2- din 5 membri nu a semnat  domnul consilier Lepadatu Silviu Adrian  și  

C3-din 3 membri nu a semnat domnul consilier Tiron Ioan . 

           Primarul comunei  aduce la conostinta consilierilor faptul ca chiar in cursul zilei 

anerioare a avut o persoana care a solicitat ajutorul echipei mobile. 

           Domnul consilier Lepădatu Silviu Adrian  intreaba de ce nu se supune la vot 

amendamentul propus de el. Se raspunde ca  s-a supus la vot proiectul in forma prezentata 

de intitiator si  s-a votat cu 10 voturi pentru. 

           Primarul comunei continua  prin prezentarea faptului ca o doamna  i-a adus la 

cunostinta faptul ca are probleme cu sotul. Mai exista foarte multe situatii in care exsta 

violenta domestica la nivelul comunitatii noastre si ceea ce este mai trist este faptul ca copiii 

au cel mai mult de suferit si vor creste cu traume din cauza scandalurilor din familie. 

           Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin considera ca ar fi fost mai usor sa se 

modifice doar componenta comisiei, intrucat restul prevederilor sunt neschimbate. 

            Secretarul comunei raspunde ca  este mai completa hotararea in forma in care a fost 

prezentata. 

           Domnul consilier Voicu Claudiu Constantin este de parere ca ar trebui sa se aprobe 

separat regulamentul  si apoi sa se modifice dupa caz numai componenta comisiei. 

           Nu  mai  sunt discutii. 

           Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 15 voturi ”pentru” . 

           Nemaifiind alte intervenții, președintele de ședință declară închise lucrările ședinței. 

 

Președinte  de  ședință,                                                           Secretar general, 

Dumitru Ana-Maria                                                                  Mărtinaș Maria 

 

 

 

 

 

 


